



برنامج إدارة الحكم في الدول العربية

Programme on Governance in the Arab Region

قائمة المنتجات المعرفية حول مكافحة الفساد

List of Anti-Corruption Knowledge Products

Constitutive Documents of the Arab Anti-Corruption & Integrity Network. 2009.

Available in English, French and Arabic.

الوثائق التأسيسية للشبكة العربية لتعزيز النزاهة ومكافحة الفساد. 2009.

متوفر بالإنجليزية، والفرنسية، والعربية.

Brochure of the Arab Anti-Corruption & Integrity Network. 2009.

Available in English, French and Arabic.

بروشور الشبكة العربية لتعزيز النزاهة ومكافحة الفساد. 2009.

متوفر بالإنجليزية، والفرنسية، والعربية.

Mainstreaming Corruption in Development: Anti-Corruption Note. 2008.

Available in English and Arabic.

إدماج مكافحة الفساد في التنمية: مذكرة تطبيقية حول مكافحة الفساد. 2008.

متوفر بالإنجليزية والعربية.

Primer on Corruption and Development: Anti -Corruption-Intervention for Poverty

March 2010

كتاب تمهيدي: الفساد والتنمية. مكافحة الفساد من

Reduction, Realization of the MDGs and Promoting Sustainable Development. 2008.

Available in English and Arabic.

أجل الحد من الفقر وتحقيق أهداف الإنمائية للألفية وتعزيز التنمية المستدامة. 2008.

متوفر بالإنجليزية، والعربية.

UNDP Framework on Corruption and Development: Anti-Corruption Guidance Note. 2008.

Available in English and Arabic.

إطار عمل برنامج الأمم المتحدة الإنمائي في مجال الفساد والتنمية: المذكرة التوجيهية لمكافحة الفساد. 2008.

متوفر بالإنجليزية، والعربية.

United Nations Development Programme's Work in Anti-Corruption. 2008.

Available in English and Arabic.

عمل برنامج الأمم المتحدة الإنمائي في مجال مكافحة الفساد. 2008.

متوفر بالإنجليزية والعربية.

Public Sector Transparency and Accountability in Selected Arab Countries: Policies and Practices. 2004.

Available in English, French and Arabic.

الشفافية والمساءلة في القطاع الحكومي في بلدان عربية مختارة: سياسات وممارسات. 2004.

متوفر بالإنجليزية، والفرنسية، والعربية.

The phenomenon of corruption: a gap analysis study of Arab legislation and the United Nations Convention against Corruption. 2003.

Available in Arabic.

ظاهرة الفساد: دراسة في مدى مواءمة التشريعات العربية لأحكام إتفاقية الأمم المتحدة لمكافحة الفساد. 2003.

متوفر بالعربية.